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OBČINA TREBNJE 
OBČINSKI SVET 
 

www.trebnje.si 

E: obcina.trebnje@trebnje.si 

Goliev trg 5, 8210 TREBNJE 

T: 07 348 11 00 

            

 

Številka: 900-2/2023-4 

Datum: 17. februarja 2023 
         OSNUTEK 

 

ZAPISNIK 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje,  

ki je bila v sredo, 15. februarja 2023, ob 16.30 v veliki sejni sobi Občine Trebnje 

 

Prisotni člani: Avguštinčič Jože, Breznik Matej, Gorenc Andreja, Jakopin Vanja, mag. 

Kaplan Gregor, Kastelic Dejan, Kastelic Milan, Kepa Franci, Lobe Leon, 

Longar Branko, Moder Ana, Ostanek Franci, Ovnik Blaž (odšel ob 18.55), 

Pavlin Blaž, Praznik Franc Brane, Prosenik Marija (prišla ob 16.33), Sever 

Miha (odšel ob 18.55), Smuk Špela, Šalehar Marko, Verbič Dean, 

Zupančič Andreja  

  

Odsotni člani: / 

  

Ostali prisotni: • Mateja Povhe, županja 
• predstavniki Občinske uprave: mag. Janez Zakrajšek, v. d. direktorja 

Občinske uprave, Majda Šalehar, vodja Oddelka za družbene in 
gospodarske dejavnosti, Matija Bitenc, vodja Oddelka za okolje in 
prostor, Gorazd Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve, mag. 
Klavdija Tahan Križman (odšla ob 17.27), Vanda Zadnik, pravnici, 
Vida Šušterčič, višja svetovalka (odšla ob 17.22) in Andreja Perc, 
referentka  

• Franci Starbek, direktor javnega podjetja Komunala Trebnje, d.o.o. 
(odšel ob 18.10)  

• Suzana Gorc, Komunala Trebnje, d.o.o. (odšla ob 18.10) 
• Mateja Kaudek, predstavnica podjetja Topos d.o.o., (odšla ob 17.22) 
• Rok Nose, Dolenjski list 

 

 

Sklic seje je bil posredovan v roku, kot ga določa Poslovnik Občinskega sveta Občine Trebnje, 

gradiva so bila objavljena na spletni strani.   

 

Ob 16.30 je županja Mateja Povhe začela s 3. redno sejo in ugotovila sklepčnost, saj je bilo 

na seji prisotnih 20 članov Občinskega sveta.  

 

http://www.trebnje.si/
mailto:obcina.trebnje@trebnje.si
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Uvodoma je predlagala umik 3. točke predlaganega dnevnega reda »Imenovanje članov 

Posebne občinske volilne komisije Trebnje«, ker je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja na seji ugotovila, da ni bilo vložene kandidature za namestnika predsednika.  

V tem delu se javni poziv ponovi in po ponovni obravnavi na seji Komisije za mandatna 

vprašanja, volitve in imenovanja bo Občinski svet potrdil imenovanje vseh članov v Posebno 

občinsko volilno komisijo Trebnje.  

 

Povedala je, da je bil s strani Gibanja Svoboda poslan predlog za dodatno točko dnevnega 

reda seje »Sofinanciranje preparatov za razkroj gnojnice«. Članom Občinskega sveta je bilo 

gradivo poslano po elektronski pošti. 

Kot županja se je opredelila do predloga. Povedala je, da vsebino in ukrep pozdravlja, da pa 

je potrebno slediti Poslovniku, po katerem mora gradivo najprej obravnavati pristojni odbor. Pri 

pripravi rebalansa se sredstva v ta namen sicer predvideva.  

  

Člane Občinskega sveta je pozvala k podaji predlogov za umik točk s predlaganega dnevnega 

reda oziroma za dopolnitev predlaganega dnevnega reda.  

 

G. Šalehar je predlagal umestitev dodatne točke na dnevni red, in sicer »Sofinanciranje 

društev, ki delujejo v javnem interesu – šport«. Povedal je, da je gradivo že obravnaval pristojni 

Odbor za družbene dejavnosti na svoji seji.  

 

G. Kaplan se je zahvalil ge. Moder in g. Dejanu Kastelicu ter vsem svetniškim skupinam, s 

katerimi se je pogovarjal o tej temi, za njihove konstruktivne predloge. Povedal je, da je 15. 2. 

2023 ob 16.10 poslal popravljeno verzijo gradiva. Strinjal se je, da gradivo najprej obravnava 

pristojno delovno telo.  

 

G. Starbek, direktor javnega podjetja Komunala Trebnje d.o.o., je povedal, da je pri predlagani 

12. točki »Predlog za podajo soglasja k spremenjeni izhodiščni ceni toplote za daljinsko 

ogrevanje« prišlo do spremembe 27. 1. 2023, ko je Vlada sprejela uredbo, na podlagi katere 

se cene po 1. 1. 2023 ne sme spreminjati in je zato obravnava predlagane točke 

brezpredmetna. Veljavne cene se, tudi če bi bilo njihovo povišanje upravičeno in so glede na 

nove cene električne energije daleč pod normirano ceno, po uredbi ne smejo spreminjati.  

 

Županja je kot predlagateljica sama umaknila 3. in 12. točko s predlaganega dnevnega reda.  

 

V nadaljevanju je županja Mateja Povhe na glasovanje podala naslednji 

SKLEP: 

Na predlagani dnevni red seje se pod zaporedno številko 11 uvrsti dodatna točka z 

naslovom »Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem interesu – šport«, ostale točke 

na predlaganem dnevnem redu se ustrezno preštevilčijo.  

  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 21 

ZA so glasovali: 21 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dodatna točka je bila uvrščena  

na predlagani dnevni red. 
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Županja je na glasovanje dala še naslednji dopolnjeni  

DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z 
dne 26. 1. 2023 

2. Imenovanje članov Občinske volilne komisije Trebnje 
3. Imenovanje članov v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 
4. Imenovanje strokovne komisije na področju kulture  
5. Imenovanje predstavnika Občine Trebnje v Svet lokalnih skupnosti Centra za 

socialno delo Dolenjska in Bela krajina  
6. Seznanitev s spremembo imenovanega predstavnika Občinske uprave Občine 

Trebnje v Uredniški svet Glasila občanov občine Trebnje 
7. Usklajen predlog Odloka o četrtih spremembah in dopolnitvah Odloka o 

občinskem prostorskem načrtu Občine Trebnje – SD OPN 4 
8. Predlog Sklepa o načinu financiranja političnih strank v Občini Trebnje 

9. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe odvajanje in 

čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode ter storitve povezane z 

greznicami in MKČN na območju Občine Trebnje v letu 2023 

10. Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe oskrbe s 

pitno vodo na območju Občine Trebnje, leto 2023  

11. Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem interesu – šport  

12. Premoženjskopravne zadeve: 

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra, več k.o., prenos s 

SKZG RS 

b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v  k.o. Veliki Gaber 

c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v  k.o. Korita - naselje 

Svetinja 

d) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1257/3 in odločanje 

o razpolaganju s parcelo 737/8, obe k.o. Ponikve 

e) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 556-7 

k.o. 1405 Mali Videm 

f) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele št. 1277-3, 

1277-2, 1276-2, 1278-2 in 1278-4, vse k.o. 1422 Trebnje 

g) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele št. 1950-2, 

1950-3, 1619-9, 1624-6, 1644-4 in 1619-7, vse k.o. 1432 Korita 

h) Predlog za pridobitev statusa GJD za parc. št. 2040-3, 2040-2, 2039-2 in 2039-

3, vse k.o. 1432 Korita in parc. št. 743-2 k.o. 1431 Dobrnič 

i) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli št. 29-69 in 

29-68, obe k.o. 1403 Čatež 

j) Predlog za pridobitev statusa GJD za parceli št. 486-23 in 486-25 k.o. 1422 

Trebnje in parcelo št. 622-6 k.o. 1421 Medvedje selo 

k) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 43-8 k.o. 

1420 Češnjevek 

l) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 155-7 

k.o. 1422 Trebnje 

m) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 530-72 

k.o. 1405 Mali Videm 

13. Predlog za podajo soglasja k odprtju nove organizacijske enote Dolenjskih lekarn 
Novo mesto p.o. v Novem mestu  

14. Predlog seznanitve Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjenim DIIP Visoka 
stena Šentlovrenc 

15. Odgovori na svetniška vprašanja 
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16. Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in 

svetov javnih zavodov 

17. Vprašanja in pobude članov sveta  
  

Podatk i  o g lasovanju:  
Prisotni člani: 21 

ZA so glasovali: 21 

PROTI so glasovali: nihče 

 

 Dnevni red je bil sprejet. 

 

K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 
26. 1. 2023 

 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta, ki je 
bila dne 26. 1. 2023. 
 
Županja Mateja Povhe je na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Zapisnik 2. redne seje Občinskega sveta Občine Trebnje z dne 26. 1. 2023 se potrdi.  
   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 21 

 PROTI so glasovali: nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

  

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje članov Občinske volilne komisije Trebnje 

 

Ga. Smuk, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedala, 

da je Komisija obravnavala prispele predloge in predlaga Občinskemu svetu, da v Občinsko 

volilno komisijo Trebnje imenuje naslednje člane: Boštjan Kovič – predsednik, Andrej Miklič – 

namestnik predsednika, Majda Gazvoda – članica, Sonja Lobe – namestnica članice, Nataša 

Verbič – članica, Nada Pepelnak – namestnica članice, Igor Sinur – član in Robert Pavc – 

namestnik člana. 

 

Razprave ni bilo, zato je županja Mateja Povhe na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje v Občinsko volilno komisijo Trebnje imenuje naslednje 
člane:  

- Boštjan Kovič – predsednik, 
- Andrej Miklič – namestnik predsednika,  
- Majda Gazvoda – članica, 
- Sonja Lobe – namestnica članice, 
- Nataša Verbič – članica,  
- Nada Pepelnak – namestnica članice,  
- Igor Sinur – član, 
- Robert Pavc – namestnik člana. 
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Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 21 

 PROTI so glasovali: nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Imenovanje članov v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu 

 

Ga. Smuk, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedala, 

da je Komisija obravnavala prispele predloge in predlaga Občinskemu svetu, da v Svet za 

preventivo in vzgojo v cestnem prometu imenuje naslednje člane: Tilen Zupan, Robert Pavlin, 

Jože Trlep, Franci Kravcar, Boštjan Zajc, Leon Lobe, Blaž Vidmar in Rajko Florjančič. 

 

G. Kaplan je pojasnil, da ima Gibanje Svoboda na voljo dober kader, izpostavil je g. Popoviča. 

Pojasnil je, da že celo življenje dela v logistiki prevozov, z njim je že bil v kontaktu in je 

pripravljen pomagati.  

 

Nadaljnje razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje v Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu imenuje 

naslednje člane: 

- Tilen Zupan, 

- Robert Pavlin,  

- Jože Trlep,  

- Franci Kravcar,  

- Boštjan Zajc,  

- Leon Lobe,  

- Blaž Vidmar,  

- Rajko Florjančič.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 21 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje strokovne komisije na področju kulture  

 

Ga. Smuk, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedala, 

da je strokovna komisija za področje kulture posvetovalno telo županje. 7. člen Pravilnika o 

postopkih in merilih za vrednotenje javnih kulturnih programov in kulturnih projektov, ki se 

sofinancirajo iz proračuna Občine Trebnje, določa, da občinski svet imenuje strokovno komisijo 

na predlog županje za mandat županje. Strokovna komisija šteje 5 članov in je sestavljena iz 

članov, ki s svojim večletnim delovanjem aktivno soustvarjajo kulturo na posameznih področjih 

v občini Trebnje.  
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Komisija se je seznanila s predlogom županje in predlaga Občinskemu svetu, da imenuje 

strokovno komisijo za področje kulture v sestavi: Ana Kastigar, predsednica, Ana Zarabec, 

članica, Simona Pavc, članica, Tomaž Kukenberger, član in Jan Gričar, član. 

Komisija je sprejela še dodatni sklep s katerim poziva županjo k poimenski obrazložitvi 

predlogov za posamezne člane komisije.  

 

Županja je uvodoma obrazložila svoje predloge.  

 

G. Kaplan je že na seji Komisije povedal, da štiri člane komisije z lahkoto poveže s kulturo, 

medtem ko enega gospoda ne more. Samo zato, ker je nekdo bil član neke komisije že dva 

mandata in je tudi član kulturnega društva, predlog ni utemeljen. Tudi svetnikov ni zastopanih 

v komisiji, pa imamo vsaj dva primerna člana.  

Županja je odgovorila, da je pri razdelitvi sredstev, če je član komisije hkrati tudi član društva, 

ki se je prijavilo na razpis, to lahko omejitveni faktor in se mora izločiti iz postopka odločanja o 

razdelitvi sredstev.  

 

G. Longar je povedal, da je že na seji Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 

izrazil pomislek, ki ga je že povedal g. Kaplan. S predlogi za vse ostale člane se strinja, razen 

za g. Kukenbergerja ne. 

 

Ga. Smuk je dodala, da je ta komisija posvetovalno telo županje. Strokovna komisija za 

področje kulture izvaja naloge takrat, ko je odprt javni razpis s področja kulture. Strokovne 

službe pripravijo predlog razdelitve sredstev po merilih in kriterijih. Na to komisija ne more 

vplivati, lahko le pregleda rezultate. To ni komisija, ki bi odločala o nekih strateških zadevah 

na področju kulture, gre zgolj za tehnično komisijo, ki se sestane, ko so znani rezultati razpisov 

na področju kulture.  

 

Po krajši razpravi je županja na glasovanje dala naslednja 

SKLEP-a: 

I. Občinski svet Občine Trebnje imenuje strokovno komisijo za področje kulture v 
sestavi:  

- Ana Kastigar, predsednica, 
- Ana Zarabec, članica, 
- Simona Pavc, članica, 
- Tomaž Kukenberger, član, 
- Jan Gričar, član. 

 

II. Strokovna komisija za področje kulture se imenuje za obdobje mandata županje.  
 

  

 

 

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Imenovanje predstavnika Občine Trebnje v Svet lokalnih skupnosti Centra za 
socialno delo Dolenjska in Bela krajina  
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Ga. Smuk, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je povedala, 

da Komisija predlaga Občinskemu svetu, da za predstavnico Občine Trebnje v Svet lokalnih 

skupnosti Centra za socialno delo Dolenjska in Bela Krajina imenuje Mojco Smolič.   

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje za predstavnika Občine Trebnje v Svet lokalnih skupnosti 

Centra za socialno delo Dolenjska in Bela Krajina imenuje Mojco Smolič.   

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali:  1 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s spremembo imenovanega predstavnika Občinske uprave Občine 
Trebnje v Uredniški svet Glasila občanov občine Trebnje 

 

Županja je podala kratko obrazložitev in povedala, da je namesto mag. Janeza Zakrajška, v. 

d. direktorja Občinske uprave, v Uredniški svet Glasila občanov občine Trebnje imenovana 

Danica Grandovec iz Občinske uprave.   
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Usklajen predlog Odloka o četrtih spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu Občine Trebnje – SD OPN 4 

 

Ga. Šušterčič, višja svetovalka na Oddelku za okolje, prostor in infrastrukturo, je povedala, da 

je podjetje TPV d.o.o. podalo pobudo za spremembo Občinskega prostorskega načrta Občine 

Trebnje, ki se nanaša na širitev območja stavbnih zemljišč za potrebe širitev podjetja TPV na 

Veliki Loki. Pobuda je bila podana zaradi razvojnih potreb, ki jih je pobudnik izkazal na področju 

proizvodnje avtomobilskih sestavnih delov na lokaciji proizvodne enote TPV Velika Loka. 

Predstavila je potek postopka priprave četrtih sprememb in dopolnitev Občinskega 

prostorskega načrta Občine Trebnje, ki je bil dolgotrajen tudi zaradi obveznosti priprave 

celovite presoje vplivov na okolje in okoljskega poročila. Z upoštevanjem vseh zahtev nosilcev 

urejanja in veljavne zakonodaje se je pripravil dopolnjen predlog za sprejem na občinskem 

svetu. 

 

V nadaljevanju je ga. Kaudek, predstavnica podjetja Topos, podrobneje predstavila predmet 

usklajenega predloga sprememb in dopolnitev prostorskega načrta.  

 

G. Dejan Kastelic je povedal, da je Komisija za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo 

sprejela sklep, s katerim Občinskemu svetu predlaga sprejem obravnavanega Odloka. 

Povedal je, da pred sejo Komisije gradiva zaradi osebnih okoliščin ni uspel pregledati. Kasneje 

pa je ugotovil, da se ena parcela, na katero se nanašajo spremembe, nahaja v njegovi bližini. 

Povedal je, da je lastnika te parcele poklical in ga povprašal, kdaj je vložil pobudo za 

spremembo namembnosti. Odgovoril je, da je bilo to že pred nekaj leti, sedaj pa je izrazil željo, 

da zemljišča namembnost ne spremeni in zemljišče po namenski rabi ostane stavbno.  
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Ker postopek sprememb in dopolnitev traja že več let, je predlagal, da se lastnike, ki so vložili 

pobude za spremembo namembnosti s ciljem zmanjšanja višine NUSZ, obvesti in povpraša, 

ali še želijo spremembo namembnosti zemljišča.   

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je Komisija soglasno podprla predlog, ki omogoča širitev TPV. Gospodarstvo je potrebno 

podpirati. 

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor gradivo obravnaval. Odbor predlaga Občinskemu svetu sprejem predlaganega 

odloka.  

 

Ga. Šušterčič je pojasnila, da je Občinski svet v prejšnjem mandatu sprejel odlok, ki je osnova 

za obračun takse za posamezne pobude za spremembo namenske rabe zemljišč.  

Vse tiste pobudnike, ki so dajali pobude od leta 2017 naprej, se namerava povabiti oziroma  

jih seznaniti z vsemi dejstvi ter preveriti njihov interes po nadaljnjem obravnavanju vloženih 

pobud. Strinjala se je z navedbami g. Dejana Kastelica, ki je opozoril na ta problem. 

 

G. Dejan Kastelic je v nadaljevanju povedal, da ne želi ovirati postopka in razvoja. Zanimalo 

ga je, kaj pomeni, če si stranka sedaj premisli in ne želi več spremembe namenske rabe 

zemljišča. 

 

Ga. Šušterčič je odgovorila, da če bi se vključil v času javne razgrnitve, potem bi še bil čas za 

spremembe, v fazi, ko so pridobljena pozitivna mnenja preko 30 nosilcev urejanja prostora, pa 

ni več možnosti. Lahko se le sprejme odlok v predlagani vsebini. 

 

Po krajši razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Odlok o četrtih spremembah in dopolnitvah 
Odloka o občinskem prostorskem načrtu Občine Trebnje – SD OPN 4.  
 
 

  Podatk i  o g lasovanju:  

 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 21 

 PROTI so glasovali:  nihče 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o načinu financiranja političnih strank v Občini Trebnje 

 

G. Kaplan, predsednik Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo, je povedal, da 

je Komisija točko obravnavala in sprejela sklep: Komisija za statutarna vprašanja in lokalno 

samoupravo predlaga Občinskemu svetu Občine Trebnje sprejem Sklepa o načinu financiranja 

političnih strank v Občini Trebnje, pri čemer Komisija predlaga spremenjeno višino financiranja 

političnih strank, tako, da se namesto 0,6736 EUR določi višina 0,75 EUR na glas volivca. 

 

Ga. Tahan Križman je skladno s predlogom sklepa komisije podala izračun za posamezne 

politične stranke.  
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Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o načinu financiranja političnih strank v 
Občini Trebnje, z upoštevanjem spremembe v 3. členu, kjer se znesek »0,6736 EUR«  
nadomesti z zneskom »0,75 EUR«.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 21 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe odvajanje in 

čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode ter storitve povezane z greznicami 

in MKČN na območju Občine Trebnje v letu 2023 

 

G. Starbek, direktor Komunale Trebnje, d.o.o., je podal obrazložitev predlaganega gradiva.  

Razlog za sprejem predlagane cene je potreba po njenem oblikovanju v skladu z zahtevami 

zakonodaje in zagotavljanju sredstev za izvajanje javne službe odvajanja in čiščenja 

komunalnih in padavinskih odpadnih vod v skladu s predpisanimi standardi. Cena je 

oblikovana na podlagi Uredbe o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja.  

Elaborat je pripravljen na podlagi pogodbenih cen elektrike za leto 2023 z upoštevanjem 

pomoči države po Zakonu o pomoči gospodarstvu za omilitev posledic energetske krize in 

Uredbe o določitvi cene energije za mikro, mala in srednja podjetja. 

Bistveno je, da se spremenjene cene potrdijo čim prej, ker se s tem zmanjšuje negativen vpliv, 

ki ga ima nova cena elektrike na poslovanje Komunale Trebnje in posledično tudi na 

uporabnika.  

 

Ga. Gorc, vodja finančno-računovodske službe Komunala Trebnje, d.o.o., je predstavila cene 

za obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in 

padavinske odpadne vode. 

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor predlagano gradivo obravnaval in predlaga Občinskemu svetu sprejem predlaganega 

sklepa. 

 

G. Longar je v razpravi povedal, da je občane brezpredmetno vznemirjati s povišanjem cen. 

Predlagal je, da razliko sofinancira Občina Trebnje iz proračuna. 

 

G. Starbek, direktor Komunale Trebnje, je pojasnil, da se je s 1. 1. 2023 povišala cena 

električne energije za Komunalo Trebnje; do 31. 12. 2022 je bila cena približno 60 EUR/MWh. 

Po 1. 1. 2023 je pogodbena cena približno 400,00 EUR/MWh, vendar ta ni upoštevana v 

elaboratu, ker je upoštevana cena po uredbi, ki jo je sprejela Vlada Republike Slovenije in 

znaša okoli 215,00 EUR/MWh.  

 

G. Kepa je povedal, da gresta trenutno ceni plina in elektrike na svetovnem trgu navzdol. Če 

bo šla cena elektrike navzdol, pričakuje, da bo Komunala Trebnje pripravila nov elaborat.  
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G. Starbek je pojasnil, da so dvakrat ponavljali razpis. Uredba, ki je bila sprejeta s strani Vlade 

Republike Slovenije, ugodno vpliva na predlagano ceno. Želijo si, da v drugi polovici leta 

pridobijo ponudbeno ceno, ki bo nižja od uredbene oziroma da se veljavnost uredbe podaljša 

(trenutno velja do konca meseca junija 2023).  

 

Ga. Smuk se je navezala na naslednjo točko dnevnega reda, pri kateri pa je podražitev 

bistvena. Imela je pripombo, da ni primerjave cen z ostalimi občinami. Gospodarstvo se že 

sedaj pritožuje nad vodarino v Trebnjem, ki je ena izmed dražjih v državi.  

 

G. Starbek je odgovoril, da je cena vezana na razvejanost omrežja, gostoto poselitve, porabo. 

Če se primerjamo z MO Novo mesto, so gotovo cenejši, ker imajo večjo koncentracijo in 

porabo ter imajo po zadnji investiciji celotno obnovljen sistem.  

Če se primerjamo z Občino Litija, je bila s 1.1. 2023 potrjena cena 0,94 EUR, cena v Občini 

Trebnje pa je 0,96 EUR.  

Lahko sicer pripravijo podatke za katerekoli občine želijo, vendar so te zadeve težko 

primerljive, tudi cene v občinah Mirnske doline se razlikujejo od predlaganih za občino Trebnje. 

Predlagana cena pod 1,00 EUR ostaja edino na območju občine Trebnje, ker je poraba toliko 

večja. Gre za večji sistem, ki je v osnovi bolj ekonomičen.  

Trenutno gre za izredne razmere, sicer praviloma elaboratov v začetku leta ne bi pripravljali. 

Gre namreč za razmere, ki dejansko vplivajo na poslovanje javnega podjetja, ker je ta 

podražitev tako velika in toliko odstopa ter predstavlja tako velik delež njihovih stroškov. 

 

G. Praznik je opozoril, da je črpanje vode na območju občine Trebnje v povirju na kraškem 

svetu. In gledano s tega stališča je primerjava z ostalimi občinami nemogoča. Voda kot vir 

življenja je eden izmed temeljev, ki nas bo, če ne bomo pozorni do vode in njene uporabe, v 

naslednjih letih zaradi okoljskih sprememb »tepla«. Kot član Odbora za prostor, infrastrukturo 

in varstvo okolja pa nima pripomb na predlagano gradivo.  

V nadaljevanju je podal svoje mnenje o rabi vode, črpanja. Povedal je, da se je Temnica v 

lanskem letu povsem presušila in se je naredila neprecenljiva škoda, saj je bil uničen ves ribji 

in račji živelj, ki se je po 100 letih obnovil. To pa zato, ker so črpališča za rabo naše vode v 

povirju Temenice. Na povirju so tri črpališča za celo območje in Čatež, ki črpa vodo za vse 

trebanjsko območje. Drugje črpališč nimamo, čeprav slutimo, da je voda tudi drugje, tudi v Suhi 

krajini v podtalnici.  

Opozoril je, da moramo, ko se pregovarjamo za cene vode, razmišljati tudi o tem, da jutri morda 

še iz pip ne bo pritekla, če se bomo obnašali tako, kot se.  

 

G. Ovnik je poprosil g. Praznika, da tudi ostale svetnike seznani s svojim prispevkom »O 

»izginjanju« reke Temenice in paberkovanje o njeni rabi«.  

 

G. Kaplan je izpostavil, da je voda strateška dobrina. Na tem področju bo potrebno skupaj 

zavihati rokave, predvsem v smeri sekundarne rabe vode. V nadaljevanju je izpostavil, da so 

se položnice precej podražile v vseh teh letih. Predlagal je previdnost in postopno povišanje.  

 

G. Starbek je odgovoril, da ima Komunala Trebnje sklenjeno pogodbo za električno energijo 

za obdobje 6 mesecev. Elaborat je pripravljen po uredbi, ki omejuje cene električne energije 

in je posledično bolj ugoden za uporabnike. 6 mesecev ne bo nižje cene, je poudaril. Uredba 

jasno določa, da občinski svet potrdi cene ali, če se odloči drugače, za razliko lahko zagotovi 

subvencijo. 

Zaveda se, da je dvig cen velik. Dejstvo pa je, da so določeni stroški narasli. V preteklem letu 

so bistveno manj dvigovali cene, kot so jih ostale komunale, razlog pa je bila nižja cena 
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energije. Cene se izračunajo na podlagi dejanskih pogodb in dejanskih cen, ter se ne računajo 

po predvidevanjih.  

 

Po razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o oblikovanju cene izvajanja storitev javne 
službe odvajanje in čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode ter storitve 
povezane z greznicami in MKČN na območju Občine Trebnje v letu 2023. 

   

Podatk i  o g lasovan ju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 15 

 PROTI so glasovali:  1 

  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe oskrbe s pitno 

vodo na območju Občine Trebnje, leto 2023   

 

Obrazložitev gradiva in del razprava sta že potekala pri prejšnji točki dnevnega reda.  

 

V nadaljevanju je g. Dejan Kastelic povprašal, kdaj se predstavlja končno poročilo, ki je bilo 

omenjeno v razpravi. Glede na to, da cene energentov padajo, ga je zanimalo, ali se bo 

predlagana cena kdaj znižala.  

 

G. Starbek je odgovoril, da se revidirano končno poročilo javnega podjetja za poslovanje v 

preteklem letu potrjuje na seji Skupščine javnega podjetja okvirno do 20. 4.vsako leto in ne na 

posameznem občinskem svetu. Na podlagi tega navadno Komunala Trebnje pripravi vse tri 

elaborate, tudi s področja ravnanja z odpadki.  

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je še povedal, 

da je Odbor gradivo obravnaval in predla Občinskemu svetu sprejem predlaganega sklepa.  

 

Županja je še podala informacijo, da se bo uporabniku, ki ima najmanjši vodomer in porabi 10 

m3 vode mesečno, sprememba poznala kot povečanje stroška na položnici za 2,04 EUR brez 

DDV na mesec. 

 

Po razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o oblikovanju cene izvajanja storitev javne 
službe oskrbe s pitno vodo na območju Občine Trebnje v letu 2023. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 11 

 PROTI so glasovali:  2 

  

  Sklep je bil sprejet. 
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K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Sofinanciranje društev, ki delujejo v javnem interesu – šport  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval. Status društva na področju športa v javnem interesu v Občini Trebnje imata 

Rokometni klub Trimo Trebnje in Nogometni klub Trebnje. Oba izvajalca sta podala plan 

sofinanciranja za leto 2023.  

Odbor za družbene dejavnosti je sprejel sklep in predlaga Občinskemu svetu Občine Trebnje, 

da sprejme Sklep o sofinanciranju društev, ki delujejo v javnem interesu – šport za leto 2023, 

ki glasi:  

1. Sredstva v višini 178.340,00 EUR, pod postavko 18082 – Sofinanciranje društev, ki 
delujejo v javnem interesu – šport, se v letu 2023 namenijo za sofinanciranje izvajanja 
letnega programa športa otrok in mladine, in se dodelijo kluboma, ki delujeta v javnem 
interesu, in sicer:  

- Rokometnemu klubu Trimo Trebnje, v višini: 105.126,00 EUR in  
- Nogometnemu klubu Trebnje v višini: 73.214,00 EUR.  

2. Z izvajalcema se sklene pogodba, s katero se določi način sofinanciranja. Višina 
sredstev ne presega finančnega načrta kluba.  
3. Rokometni klub Trimo Trebnje in Nogometni klub Trebnje nista upravičena do 
sredstev iz javnega razpisa za izbor in sofinanciranje izvajalcev letnega programa 
športa v letu 2023.  
4. V proračunu Občine Trebnje zagotovi dodatnih 35.000,00 EUR in se jih dodeli za 
člansko ekipo Rokometnega kluba Trima Trebnje.  

 

G. Šalehar je povedal, da so že na Odboru razpravljali in predlagali, da se pri pripravi izračuna 

izloči prihodke sponzorjev in donatorjev. Predložil je izračun razdelitve, kjer prihodki 

sponzorjev in donatorjev niso upoštevani. Predlagano je bilo, da se predvidena sredstva po 

takšnem izračunu razdelijo v deležu 58,95 % za RK Trimo Trebnje in 41,05 % za NK Trebnje.  

Ob neupoštevanju sredstev sponzorjev in donatorjev, tako dobimo sofinanciranje Občine v 

vrednosti 73.214,00 EUR za NK Trebnje in 105.126,00 EUR za RK Trimo Trebnje. Predsednik 

pove, da je ŠZ TIM poslala zapisnik seje z dne, 7. 10. 2022, v kateri je bil predlog razdelitve 

sredstev za sofinanciranje klubov, dne 11. 10. 2022 na Občino Trebnje. 

 

G. Avguštinčič je v razpravi povedal, da želi, da oba kluba podata informacije o njihovih 

selekcijah, koliko otrok je vpisanih in kdo so trenerji ter ali imajo licence.  

 

G. Šalehar je povedal, da so na Odboru bile podane obrazložitve, koliko otrok je vključenih in 

v katerih tekmovanjih nastopajo. Stroški so višji pri RK Trimo Trebnje, zaradi nastopov v 

državni ligi.  

 

Po krajši razpravi je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje sprejme Sklep o sofinanciranju društev, ki delujejo v 
javnem interesu – šport za leto 2023, ki glasi: 

1. Sredstva v višini 178.340,00 EUR, pod postavko 18082 – Sofinanciranje 
društev, ki delujejo v javnem interesu – šport, se v letu 2023 namenijo za 
sofinanciranje izvajanja letnega programa športa otrok in mladine, in se dodelijo 
kluboma, ki delujeta v javnem interesu, in sicer:  

- Rokometnemu klubu Trimo Trebnje, v višini: 105.126,00 EUR in 
- Nogometnemu klubu Trebnje v višini: 73.214,00 EUR. 

2. Z izvajalcema se sklene pogodba, s katero se določi način sofinanciranja. 
Višina sredstev ne presega finančnega načrta kluba. 
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3. Rokometni klub Trimo Trebnje in Nogometni klub Trebnje nista 
upravičena do sredstev iz javnega razpisa za izbor in sofinanciranje izvajalcev 
letnega programa športa v letu 2023. 
4. V proračunu Občine Trebnje zagotovi dodatnih 35.000,00 EUR in se jih 
dodeli za člansko ekipo Rokometnega kluba Trima Trebnje. 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Premoženjskopravne zadeve: 

a) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra, več k.o., prenos s SKZG RS 

b) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v  k.o. Veliki Gaber 

c) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra v  k.o. Korita - naselje Svetinja 

d) Predlog za ukinitev statusa javnega dobra za parcelo  št. 1257/3 in odločanje o razpolaganju 

s parcelo 737/8, obe k.o. Ponikve 

e) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 556-7 k.o. 1405 Mali 

Videm 

f) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele št. 1277-3, 1277-2, 1276-

2, 1278-2 in 1278-4, vse k.o. 1422 Trebnje 

g) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcele št. 1950-2, 1950-3, 1619-

9, 1624-6, 1644-4 in 1619-7, vse k.o. 1432 Korita 

h) Predlog za pridobitev statusa GJD za parc. št. 2040-3, 2040-2, 2039-2 in 2039-3, vse k.o. 1432 

Korita in parc. št. 743-2 k.o. 1431 Dobrnič 

i) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parceli št. 29-69 in 29-68, obe k.o. 

1403 Čatež 

j) Predlog za pridobitev statusa GJD za parceli št. 486-23 in 486-25 k.o. 1422 Trebnje in parcelo 

št. 622-6 k.o. 1421 Medvedje selo 

k) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 43-8 k.o. 1420 

Češnjevek 

l) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 155-7 k.o. 1422 Trebnje 

m) Predlog za pridobitev statusa grajenega javnega dobra za parcelo št. 530-72 k.o. 1405 Mali 

Videm 

 

Ga. Zadnik, pravnica, je podala obrazložitev premoženjsko pravnih zadev po posameznih 

točkah.  

 

G. Avguštinčič, predsednik Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja, je povedal, da 

je Odbor gradivo obravnaval, pripomb ni bilo. Le g. Praznik je predlagal, da se v postopek 

vključijo krajevne skupnosti za podajo mnenja.  

 

Županja je spomnila, da je včasih veljal občinski pravilnik, ki je zahteval, da se pred ukinitvijo 

ali pridobitvijo statusa javnega dobra pridobi mnenje krajevne skupnosti. Sedaj to področje 

normira državna zakonodaja, ki te vmesne faze ne predvideva. Strokovne službe skupaj z 

geodetom temeljito preučijo posamezne primere in če je kaj spornega, se sproti reši. Sicer pa 

ne nasprotuje, da se v postopek vključijo krajevne skupnosti.  

 

G. Praznik je odgovoril, da je potrebno krajevnim skupnostim omogočiti, da podajo svoje 

mnenje.  
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Ga. Smuk se je strinjala in razume g. Praznika. Mogoče bi prišlo do kakovostnejših rešitve, če 

bi se vsaj seznanilo krajevne skupnosti, tudi če po zakonu to ni potrebno.   

 

Po kratki razpravi je županja Mateja Povhe dala na glasovanje naslednje: 

SKLEP-e: 

 
K točki a) 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo parcele št. 504/6 
k.o. 1408 Ševnica, 2807/6, 2815/8, 2818/4, 2818/5, 2832/51, 2841/4, 3625/16, 3625/17, 
3805/34, 3805/35, 3805/42, vse k.o. 1418 Lukovek, 896/2, 910/2, obe k.o. 1422 Trebnje, 
455/9, 456/4, obe k.o. Velika Loka, 540/4 k.o. 1429 Stehanja vas in 231/69 k.o. Češnjevek. 
Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in 
vsebini sprejme. 
 
K točki b) 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo parcele št. 34/36, 
34/15, 34/17 in 34/32, vse k.o. 1427 Veliki Gaber. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra 
lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 
K točki c) 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo parcele št. 766/4, 
765/2, 761/2, 762/4, 759/2, 728/2, 750/2, 746/2 in 745/2, vse k.o. 1432 Korita. Sklep o 
pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme. 
 
K točki d)  
I. Status javnega dobra za parcelo št. 1257/3 k.o. 1419 Ponikve se ukine. Sklep o ukinitvi 
statusa javnega dobra se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
II. Občina Trebnje izvede za parcelo 737/8 k.o. 1419 Ponikve postopek razpolaganja po 
metodi neposredne pogodbe. 
 
K točki e)  
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi parcela št. 556/7 k.o. 
1405 Mali Videm. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 
K točki f)  
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo parcele št. 1277/3, 
1277/2, 1276/2, 1278/2 in 1278/4, vse k.o. Trebnje. Sklep o pridobitvi statusa javnega 
dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 
K točki g) 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo parcele št. 1950/2, 
1950/3, 1619/9, 1624/6, 1644/4 in 1619/7, vse k.o. 1432 Korita. Sklep o pridobitvi statusa 
javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini sprejme.  
 
K točki h) 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo parcele št. 2040/3, 
2040/2, 2039/2 in 2039/3, vse k.o. 1432 Korita in parcela št. 743/2 k.o. 1431 Dobrnič. Sklep 
o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme. 
 
K točki i) 
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Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobita parceli št. 29/69 in 
29/68, obe k.o. 1403 Čatež. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena 
se v predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 
K točki j) 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobijo parcele št. 486/23 
in 486/25, obe k.o. 1422 Trebnje in parcela št. 622/6 k.o. 1421 Medvedje selo. Sklep o 
pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v predlagani obliki in vsebini 
sprejme. 
 
K točki k) 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi parcela št. 43/8 k.o. 
1420 Češnjevek. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 
K točki l) 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi parcela št. 155/7 k.o. 
1422 Trebnje. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme. 
 
K točki m) 
Status grajenega javnega dobra lokalnega pomena – cesta pridobi parcela št. 530/72 
k.o. 1405 Mali Videm. Sklep o pridobitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena se v 
predlagani obliki in vsebini sprejme.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 20 

 ZA so glasovali: 20 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklepi so bili sprejeti. 

 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog za podajo soglasja k odprtju nove organizacijske enote Dolenjskih lekarn 
Novo mesto p.o. v Novem mestu 

 

Uvodno obrazložitev je podala ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske 

dejavnosti, in povedala, da je Občinska uprava s strani Dolenjskih lekarn Novo mesto prejela 

pobudo za podajo soglasja k odprtju nove lekarne na območju MO Novo mesto, in sicer v 

nakupovalnem centru Supernova Novo mesto, na naslovu Otoška cesta 5, 8000 Novo mesto. 

Tam trenutno na istem mestu že deluje Lekarna Mačkovec, katero bo nadomestila nova enota 

Dolenjskih lekarn. Poleg soglasja soustanoviteljic je potrebno pridobiti tudi mnenje pristojne 

Lekarniške zbornice in Ministrstva za zdravje, kar pa bo zavod pridobil sam.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval in predlaga Občinskemu svetu podajo soglasja.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Trebnje podaja soglasje k odprtju nove organizacijske enote 
Dolenjskih lekarn Novo mesto p.o., na naslovu Otoška cesta 5, 8000 Novo mesto.  

   

Podatk i  o g lasovanju:  



16 
 

 Prisotni člani: 19 

 ZA so glasovali: 19 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog seznanitve Občinskega sveta Občine Trebnje s potrjenim DIIP Visoka stena 
Šentlovrenc 

 

Županja je uvodoma pojasnila, da je Občinski svet na 28. dopisni seji z dne 17. 11. 2022 s 

sklepom pooblastil tedanjega župana Občine Trebnje za potrditev investicijske dokumentacije 

za projekt Postavitev plezalne stene v Šentlovrencu (tekom priprave DIIP se je projekt 

preimenoval v Visoka plezalna stena Šentlovrenc), in sicer z namenom zagotovitve ustreznih 

obveznih prilog in s tem možnosti uspešne prijave na javni razpis Fundacije za šport 

 

Ga. Šalehar, vodja Oddelka za družbene in gospodarske dejavnosti, je pojasnila, da bo v 

okviru nameravane investicije na severni strani trenutnega športnega igrišča postavljena 

visoka plezalna stena. Osnovni namen investicije je omogočiti ustrezne pogoje za plezalne 

treninge ŠD Šentlovrenc za predšolske otroke, otroke, mladostnike in odrasle ter organizacijo 

plezalnih tekem z izgradnjo visoke plezalne stene. Skupna ocenjena vrednost investicije znaša 

150.270,25 EUR brez DDV oziroma 183.329,71 EUR z DDV. Skladno z izdelanim DIIP je s 

strani Fundacije za šport prevideno sofinanciranje v višini 54.166,97 EUR. Odgovora Fundacije 

za šport o sofinanciranju občina še ni prejela.  

 

G. Šalehar, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, je povedal, da je Odbor gradivo 

obravnaval, se z njim seznanil in ga predlaga Občinskemu svetu v seznanitev.  

 

Razprave ni bilo, zato je županja na glasovanje dala naslednji 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Trebnje se seznani s potrjenim Dokumentom identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP) Visoka plezalna stena Šentlovrenc.   
 

   

Podatk i  o g lasovanju:  
 Prisotni člani: 21 

 ZA so glasovali: 21 

 PROTI so glasovali:  nihče 
  

  Sklep je bil sprejet. 

 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Odgovori na svetniška vprašanja 

 

Županja se je uvodoma navezala na prejšnjo sejo, glede postavljenega vprašanja širitve 

pokopališča v Velikem Gabru. Občinska uprava zaenkrat pisnega odgovora še ni pripravila, 

ker še nima podatkov. Zadeva se preučuje. Ugotovljeno je bilo, da je v preteklosti krajevna 

skupnost sama vodila postopke pridobivanja projektne dokumentacije. Občina je takratnega 

predsednika g. Severja že kontaktirala za posredovanje dokumentacije. Dokumentacijo bo 

predal novemu predsedniku, Občino Trebnje pa z njo seznanil. V arhivu Občine Trebnje se 

nahaja le vloga za finančno pomoč pri sofinanciranju dokumentacije.  



17 
 

G. Praznik se je navezal na pokopališče v Velikem Gabru in izpostavil enak problem, povprašal 

je tudi o pokopališču v Šentlovrencu. Dejal je, da so vsa prizadevanja za razširitev pokopališča 

zamrla pred nekaj leti.  

 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Seznanitev z zapisniki sej delovnih teles Občinskega sveta Občine Trebnje in svetov 
javnih zavodov 

 

Člani Občinskega sveta so se seznanili z naslednjimi zapisniki:   

- Zapisnik 1. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 7. 2. 2023, 

- Zapisnik 1. seje Odbora za prostor, infrastrukturo in varstvo okolja z dne 9. 2. 2023,  

- Zapisnik 1. seje Komisije za statutarna vprašanja in lokalno samoupravo z dne 9. 2. 

2023, 

- Zapisnik 3. seje Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja z dne 13. 2. 

2023. 

 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja in pobude članov sveta 

 

G. Ovnik je podal pobudo glede izboljšanja ozvočenja in snemanja sej Občinskega sveta. Dejal 

je, da je s strani občanov izražena zaskrbljenost, ker ne vidijo svetnikov in jih ne morejo 

poslušati.  

Županja je odgovorila, da se bo za ozvočenje, slikovno in glasovno snemanje ter glasovanja 

na način, ki ne bo več z dvigovanjem kartonov, pridobilo ustrezno tehnično rešitev.  

 

Ga. Smuk je povedala, da je vprašanje sicer že naslovila na Zdravstveni dom Trebnje, ampak 

odgovora ni prejela. Ni vedela, da Zdravstveni dom Trebnje v času nujne medicinske pomoči 

ne sprejema otrok. Odločitev je bila sprejeta, da morajo bolni otroci ne glede na zasedenost 

zdravnikov v Trebnjem v Novo mesto. Zanimalo jo je, kaj je botrovalo takšni odločitvi. Zadeva 

je odlično delovala do sedaj, če je bilo kaj nujnega, se je otroka ali odraslega napotilo v Novo 

mesto. Zanima jo, kdo je to odločitev sprejel, zakaj, ali je začasna, kje je meja, da je mladostnik 

deležen oskrbe v Zdravstvenem domu Trebnje. Povprašala je, zakaj se o tem ni obvestilo 

občanov. Predlagala je, da stanje ostane tako, kot je bilo pred spremembo. Kompleksnejši 

primeri pa se napotijo v Novo mesto.  

 

Izpostavila je še nepremičnine v kraju Pavićini. Zanimalo jo je, kakšen je danes status te 

nepremičnine. Že v preteklosti je izpostavila to vprašanje, takrat je bila še ga. Zakšek zelo 

dejavna. Spomnila je, da se je leta 2008 prenovila streha. Leta 2013 je bil zadnji odgovor 

Občine Trebnje, da tečejo postopki vpisa v zemljiško knjigo, nato pa nič več. Dejala je, da so 

tovrstne nepremičnine neprecenljive vrednosti.  

 

Županja je glede problematike v zdravstvenem domu povedala, da bo to izpostavila na seji 

Sveta ustanoviteljic. Na predstavnike Občine Trebnje, ki so imenovani v Svet zavoda, je 

apelirala, da tudi oni izpostavijo navedeno problematiko.   

Glede nepremičnin v kraju Pavićini je povedala, da je do leta 2011 tudi sama delala na področju 

urejanja zemljiškoknjižnega stanja nepremičnin. Takrat je občina najela odvetnika iz Hrvaške, 

da je lažje pridobival podatke. Ugotovljeno je bilo, da je bila občina lastnica sklopa nepremičnin 

v kraju Pavićini in dela pasu neposredno ob morju. Slednji del je takrat Republika Hrvaška 

podržavila. Status lastništva drugega dela v vasi, v katerem je Osnovna šola Trebnje do vojne 

v Sloveniji vodila šolo v naravi, pa naj bi bil ostal v lasti Občine Trebnje. Kaj se je v nadaljevanju 

zemljiškoknjižno urejalo, nima podatka. Po pogovoru z ravnateljem OŠ Trebnje je kompleks 
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še vedno v upravljanju Osnovne šole Trebnje. Trikrat letno gredo preveriti stanje in opravijo 

nujna vzdrževalna dela. Z ravnateljem sta dogovorjena, da poda poročilo o stanju. Omenila je, 

da je izkazan interes po nakupu. Podan bo pisni odgovor.  

 

G. Pavlin je dejal, da je v KS Čatež že vrsto let želja po izgradnji pločnika in javne razsvetljave 

ob regionalni cesti Moravče–Velika Loka, skozi naselje Čatež. Po njegovih informacijah naj bi 

bil trenutno v fazi priprave sporazum o sofinanciranju med državo in občino. Zanimalo ga je, 

kdaj naj bi se ta sporazum podpisal, kakšni so zneski in ali je to predvideno še v letošnjem 

letu.  

Županja je odgovorila, da sta bila ravno danes (15. 2. 2023) z v. d. direktorja Občinske uprave 

na sestanku na DRSI v Ljubljani. Projektna dokumentacija je bila recenzirana, ampak projekt 

ni uvrščen za sofinanciranje za obdobje veljavnosti državnega proračuna.  

V. d. direktorja Občinske uprave mag. Janez Zakrajšek je dodal, da so na sestanku pregledali 

vse investicije na regionalnih cestah v naši občini in med drugim tudi na tem odseku. Za leto 

2023 in 2024 tega projekta ni uvrščenega NRP države. Že leta 2022 je Občina Trebnje poslala 

potrdilo o recenziji in celotno dokumentacijo, da projekt uvrstijo v NRP. To so dolgotrajni 

postopki, danes je bilo dogovorjeno, da še enkrat pošljemo, da uvrstijo v NRP države.  

G. Pavlin je povprašal, ali ni možno tega izpeljati kot vzdrževalna dela in ne kot investicijo. 

Dejal je, da ima informacijo, da bi bilo to mogoče.  

G. Zakrajšek je odgovoril, da so bili na sestanku tudi predstavniki službe za vzdrževanje in o 

tem niso vedeli nič.   

 

G. Longar je povprašal glede statusa razširitve športne dvorane v Trebnjem.  

Županja je podala odgovor, da je v postopku pridobivanja zemljišča od Župnije Trebnje in 

izdelave dokumentacije za pridobitev gradbenega dovoljenja.  

 

G. Kepa je povprašal glede nakupa zemljišča za potrebe policije. Zanimalo ga je, ali je zadeva 

zastala, kako je z odkupom zemljišča pod Komunalo v Trebnjem.  

 

Županja je odgovorila, da je bila v mandatu prejšnjega občinskega sveta kot predstavnica 

Sveta zavoda Zdravstveni dom Trebnje seznanjena z zadevo. Zdravstveni dom naj bi 

nadomestno zemljišče, na katerem naj bi bila postavljena nova stavba policije, po dogovoru s 

prejšnjim županom, odkupil iz lastnih sredstev. Realizacije ni bilo.  

Stavba policijske postaje, ki je trenutno v solastnini Občine in ministrstva, je v sodnem 

postopku vzpostavitve etažne lastnine, ki še ni zaključen.  

 

G. Koračin, vodja Oddelka za splošne zadeve, je še dodal, da se je Ministrstvo za notranje 

zadeve tudi samo angažiralo in stopilo v kontakt z lastniki zemljišča ob kompleksu Komunale 

Trebnje, vendar se zadeva ni odvila naprej. Občina Trebnje pa je od ministrstva prejela dopis, 

da selitev policijske postaje ni njihova prioriteta.  

 

Ga. Prosenik je povprašala o možnostih prestavitve pisarne TIC-a iz občinske stavbe. Dejala 

je, da če ne bo prostor nekje na primernem mestu v Trebnjem, potem od turizma ne bo nič. 

Povprašala je, ali se že ve, kje bi se lahko ta pisarna nahajala? 

 

Županja je odgovorila, da ima Občina dovolj prostorskih kapacitet. Zaveda se, da je ta lokacija, 

kjer se sedaj nahaja pisarna TIC-a, neugodna, nasploh zaradi odprtja pisarne, ker je v občinski 

stavbi in ni vedno na voljo.  

Povedala je, da je ravno danes v Ljubljani na sejmu Alpe - Adria potekala okrogla miza na 

temo postajališč za avtodome. Poudarjeno je bilo, da se sodobni popotniki in turisti pri iskanju 

turističnih znamenitosti, čedalje bolj poslužujejo digitalnih aplikacij in ne toliko osebnih stikov. 
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Občina se zaveda pomanjkljivosti in išče rešitve, ta umestitev pa mora biti pametna izbira. 

Sprejemljiva lokacija bi bila na Golievem trgu 1, vendar je prostor trenutno v lasti 

Zdravstvenega doma. 

 

G. Kaplan je najprej spomnil na popis imetja Občine Trebnje.  

V nadaljevanju je povprašal glede šole in telovadnice v Velikem Gabru. Že prejšnjo sejo je o 

tem spraševal g. Longar. Vemo, da ima Občina Trebnje pravnomočno gradbeno dovoljenje, 

izveden je projektantski popis in ocena vrednosti investicije. V proračunu za leto 2023 sredstva 

niso predvidena, je pa to projekt, ki najhitreje pripelje do dodatnih šolskih prostorov in še ene 

dodatne telovadnice. Zanimalo ga je, kako se bo občina lotila prijave na razpis. Bo šlo v 

konkretnem primeru za ločeno prijavo za telovadnico posebej in šolski del posebej. Kateri 

postopki, vezani na razpis, so že bili opravljeni. Kakšna je dejanska časovnica načrta za 

prenovo šole in telovadnice v Velikem Gabru.  

V nadaljevanju je dejal, da ga žalosti, da sta g. Ovnik in Sever že odšla, ker jima je nameraval 

čestitati za izvolitev na funkciji v Rokometnem klubu Trimo Trebnje. Danes jim je bil Občinski 

svet naklonjen, to je športni paradni konj naše doline. Zanimalo ga je, ali občina že ima oceno 

vrednosti investicije za razširitev športne dvorane v Trebnjem.  

Njegovo drugo vprašanje je vezano za razvoj in pomoč gospodarskim aktivnostim in procesom 

ter krepitvi gospodarskih aktivnosti v naši občini. Danes je bil potrjen akt, ki bo omogočal 

podjetju TPV širitev. Izpostavil je lokacijo, ki je bila obravnavana danes, kjer je težava 

prometnega dostopa s težkim kamionom in težko mehanizacijo. Projekt Viadukta v Zidanem 

mostu – ali je kakšen časovni okvir, kaj bi se dalo uporabiti. Na odboru je bilo slišati, kako je 

g. Bahč pomagal in upa, da se te aktivnosti peljejo tudi s strani občine.  

Izpostavil je, da je bilo načrtovano tudi krožišče pri sedanji stavbi Komunale Trebnje. Tam se 

je načrtovala trgovska cona, čez hrib je gospodarska cona – kakšno je videnje tega projekta, 

kakšen je časovni okvir. Ali bosta v sklopu investicije izgrajena tudi pločnik in kolesarska steza. 

Poprosil je za pisni odgovor.  

 

Ga. Moder je podala pobudo za izgradnjo varne pešpoti od Petrola do križišča pri Benečiji. Tu 

pohodniki veliko hodijo na Vrhtrebnje in nova cesta je zelo nevarna.  

G. Zakrajšek je odgovoril, da je potrebno preveriti lastništvo zemljišč, investicija pa tudi še ni 

končana. Rok za dokončanje projekta je 17. 4. 2023, potrebno je narediti še uvoz do Petrola. 

Najverjetneje bo rok podaljšan, glede na to, kakšne informacije so podali na današnjem 

sestanku v Ljubljani. Glede na to, da še ni razpisa za izbor izvajalca, ki bo gradil uvoz, 

investicija še ni končana in objekt ni predan. Občina ne sme izvajati nič drugega, kot je trenutno 

v PZI. To bo letos težko realizirano, je odgovoril. 

 

G. Šalehar se je navezal na nakup zemljišč za izgradnjo nove športne dvorane in prostor pri 

pokopališču v Trebnjem. Spomnil je, da je v Velikem Gabru prostora še za 8 novih grobov, v 

Trebnjem pa za nove grobove praktično ni nobenega prostora več. Zadeva se je ustavila, ker 

Občina ni pridobila služnosti na zemljišču v lasti Župnije Trebnje in iz tega razloga tudi ni bilo 

izdano gradbeno dovoljenje.  

Glede pokopališča je apeliral na upravljavca, da smiselno in racionalno oblikuje oziroma 

umešča grobove. Spodnji del v Trebnjem je stari del pokopališča, z normalnimi prehodi med 

grobovi, zgornji del pa je namenjen žarnim grobovom; se pa jasno vidi, da je bila umestitev 

poti in grobov namenjena za normalne grobove, kar pa posledično pomeni ogromno 

nepotrebnega praznega prostora.  

V nadaljevanju je povprašal, ali Občina Trebnje namerava kaj spreminjati glede usmerjevalnih 

tabel. KS Trebnje je sprejela Plan urbane ureditve, ustavilo se je na občinski upravi pri izdaji 

odločb za usmerjevalne table. Postavilo se je eno tablo, naprej pa se je ustavilo. Kdorkoli pride 

v Trebnje, ne ve, kje je športni park, zdravstveni dom ali občina; to naj se poenoti, je zaključil.  
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Županja je glede pokopališča odgovorila, da bo postopek odkupa zemljišč zaključen pred 

pridobitvijo služnosti, s tem se bo zemljiškoknjižno stanje uredilo in imeli bomo tudi dokazilo o 

pravici graditi komunalno opremo za potrebe pokopališča.  

 

Glede usmerjevalnih tabel je podal odgovor g. Zakrajšek in povedal, da se je na tem področju 

začelo delati že v lanskem letu. Zaenkrat imamo urejena dva portala, eden je pri občini, eden 

pa pri pošti. Za ostale lokacije pa je že pripravljen osnutek. Pravilnik o prometni signalizaciji 

določa, da ima portal lahko sedem lamel.  

V letošnjem letu se bo nadaljevalo z nameščanjem usmerjevalnih tabel.  

 

 

Županja Mateja Povhe je sejo zaključila ob 19.12.     

 

 

Seja je tonsko posneta.           

 

 

Zapisala: 

Andreja Perc l. r.  

referentka I 

 
Mateja Povhe l. r. 

ŽUPANJA 

  

 


